
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 4. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 573
Vil ministeren redegøre for, hvor mange færre der er i kontanthjælpssystemet
i hver af landets kommuner, fra man vedtog at indføre kontanthjælpsloftet og
frem til i dag? Der ønskes en tabel for alle danske kommuner, og ministeren
bedes opgøre det samlet set for kontanthjælpssystemet samt for hver ydel-
sestype i kontanthjælpssystemet.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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